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شـــدن آنهـــا را لمـــس می کنـــم. بچه ها به وجـــود من 
نیاز دارند، امیدوارم ســـال های ســـال کنارشان باشم.

 پس حسابی از پدر شدن لذت می بری؟
خیلـــی خیلی لـــذت می بـــرم. فکـــر می کنـــم یکی از 
بزرگ تریـــن لذت های دنیا، پدر شـــدن اســـت. لذت 

بزرگی کـــه قابل وصف نیســـت.
 یک استوری گذاشته بودی که پسرت داشت 

والیبال می دید.
. یکی از دوســـتانم کـــه در مینـــی والیبال مربی 

ً
دقیقا

دارد  آموزشـــی  کلاس  خانـــه ام  نزدیـــک  بـــود،  خودم 
که پســـرم را در هفته دو، ســـه روز بـــرای یادگیری آنجا 
می برم و آمـــوزش می بینـــد، البته من هـــم هر چیزی 
را که بلدم به آرســـام یـــاد می دهم، خودم هـــم با آنها 

می کنم. تمریـــن 
 کار با بچه های رده پایه راحت تر است یا بازیکنان 

بزرگسال؟
متفاوت اســـت. کار در رده پایه آموزشـــی اســـت اما در 
رده بزرگســـالان شـــرایط فرق می کند. آنها حرفه ای تر 
هســـتند و مربـــی بایـــد تاکتیـــک، تکنیـــک و عوامـــل 
مختلـــف را در نظر بگیرد، در عین ســـختی، لذتبخش 
اســـت. البته درآمد هم هســـت. در حالی که برای کار 

بـــا بچه ها فقط آموزش اســـت و مســـابقه.
 قرار است محمودی پسر هم در پست پدر بازی 

کند؟
پشـــت خط زن، ســـخت ترین پســـت والیبال اســـت. 
من هیـــچ اجباری بـــرای کارش ندارم و فعـــلاً که همه 
تلاشـــم برای این اســـت که والیبال را درست و اصولی 
یـــاد بگیـــرد تـــا وقتـــی بزرگ تر شـــد. اما خـــودش هم 
خیلی پشت خط زنی را دوســـت دارد و خوش تکنیک 

هست. هم 
 پس والیبال در خونش است.

 والیبال در خونش است، 
ً
ژن خوب پسرم اســـت واقعا

وقتـــی بـــازی می کنـــد مـــن خیلی لـــذت می بـــرم، از 
طرف دیگر قـــدرت یادگیـــری اش هم بالاســـت. حالا 
از دیـــد یک پـــدر و یـــک مربی دربـــاره آرســـام صحبت 

خنده(. )بـــا  می کنم 
 بد نیست کمی هم درباره والیبال صحبت کنیم. 
امسال با ناکامی تیم ملی والیبال، سال سخت و 

تلخی برای والیبال بود، درست است؟
والیبال ایران امســـال فراز و نشـــیب زیادی داشـــت. 
تیم ملی در قهرمانی آســـیا بـــه ژاپن باخـــت و کار را با 
قهرمانـــی تمام نکـــرد. هرچند در بازی های آســـیایی 
ژاپـــن را برد اما تیم جوانان ژاپن را برد و قهرمان شـــد. 
ملی پوشـــان در لیـــگ ملت هـــا اصلاً خـــوب نبودند و 
همین طـــور انتخابی المپیک. در مجمـــوع باید گفت 
امســـال اصلاً شـــرایط خوب نبود و کادر ایرانی با اینکه 
ســـال قبل نتایج خوبـــی گرفته بـــود، اما امســـال نه. 
در واقـــع با ناکامی تیـــم ملی، شـــرایط خیلی پیچیده 
بود و همین مســـأله کار را برای ســـال آینده و ســـهمیه 

المپیک خیلی ســـخت تر کرده اســـت.
 به نظرت با سرمربی جدیدی که انتخاب شده، 

می توان امیدوار بود؟
تیـــم ملی باید ســـال آینـــده در لیگ ملت هـــا حداقل 
13-12 بـــازی برنده باشـــد، آن هم مســـابقه ای که همه 
قدرتمنـــد می آینـــد، چـــرا که ســـال المپیک اســـت و 
آخریـــن فرصت برای تصاحب 5 ســـهمیه آخر اســـت. 
تیم هایی هم که ســـهمیه گرفته اند شـــاید هفته اول با 
ترکیب اصلـــی نیایند اما از هفتـــه دوم به لیگ ملت ها 
به دید بازی هـــای تدارکاتی نگاه می کننـــد و بنابراین 
همین مســـأله کار را ســـخت تر از قبل می کند. شرایط 
خیلی دشـــوار اســـت و امیدوارم برنامه ریـــزی خیلی 

خوبـــی شـــود. هر چنـــد تیم مـــا چالش هـــای دیگری 
هم در ســـال المپیـــک دارد؛ امســـال ســـازمان لیگ، 
بازی هـــای لیـــگ برتر را طولانـــی کرده، همین مســـأله 
دردسرســـاز می شـــود، در حالـــی کـــه بازیکنـــان باید 
فرصـــت برای ریـــکاوری داشـــته باشـــند و بـــا انتخاب 
ســـرمربی جدید، امیدوارم کادر جدید تأثیرگذار باشد 

و تیم بـــه المپیک صعـــود کند.
 قبلا تیم ملی شرایط سخت زیادی تجربه کرده، یادم 
هست آن موقع شما و خیلی از بازیکنان بعد از پشت 

سر گذاشتن شرایط سخت معتقد بودید ایرانی ها 
مرد روزهای سخت هستند.

درســـت اســـت که ما ایـــن حرف هـــا را می زدیـــم چرا 
کـــه همیـــت و همدلـــی در شـــرایط ســـخت بیشـــتر 
می شـــود امـــا نبایـــد از واقعیت فـــرار کنیم. درســـت 
اســـت کـــه نبایـــد کســـی را ناامیـــد کنیـــم. در عیـــن 
احترامـــی که بـــرای همه دوســـتان قائل هســـتم اما 
نبایـــد عوام فریبی کنیم. هـــم رؤیا وجـــود دارد و هم 
واقعیـــت. زمانـــی مـــن می گویـــم می خواهـــم ایلان 
ماســـک شـــوم، اما این فقط رویاســـت، واقعیت چیز 
دیگری اســـت. حـــالا احتمـــال صعود ما بـــه المپیک 
بیـــن 5 تـــا 10 درصد اســـت، ما تـــلاش می کنیـــم تا 50 
درصد شـــود. درســـت اســـت که هیچ کاری نشـــدنی 
نیســـت امـــا خیلـــی خیلـــی ســـخت اســـت. خیلی 
از اهالـــی والیبـــال و سرپرســـت فدراســـیون مـــدام 
می گفتنـــد چـــون مـــردم توقـــع دارنـــد، مربـــی تاپ 

می آوریـــم، امـــا در عمل چیـــز دیگـــری دیدیم.
 شما معتقدید پائز مربی نبود که مسئولان 

فدراسیون قولش را داده بودند؟

من قصـــد بی احترامی به پائـــز را نـــدارم، او رزومه بدی 
به عنوان دســـتیار ندارد، اما شـــرایط تیم ملی والیبال 
ما آن قدر پیچیده اســـت کـــه باید مربـــی می آمد که با 
قرارداد 5-4 ســـاله تیـــم را احیـــا کند. وقتی ســـرمربی 
حجـــم  آن  برخـــلاف  بـــوده،  دســـتیار  کـــه  می آوریـــم 
تبلیغاتـــی که شـــده بود، کمی کار ســـخت می شـــود. 
بایـــد همه شـــرایط، امکانـــات کامل و بی نقـــص برای 
تیم از نظر بازی تدارکاتی و حتی ســـخت افزاری فراهم 
شـــود. ســـرمربی هرچه می خواهد تأمین شود و به تیم 
آرامـــش تزریق کنند تا بـــه امید خـــدا کار خیلی خیلی 

بخورد. رقـــم  بزرگ 
 کم کم به عید نزدیک می شویم. تو با خداحافظی 
از دنیای قهرمانی، تعطیلات عید را کنار خانواده 

هستی.
 عیـــد در راه اســـت و مـــن هـــم مثـــل خیلی ها 

ً
دقیقـــا

دوســـت دارم این روزهـــا را کنار خانواده ام ســـر کنم. از 
قدیم الایام حـــال و هوای عیـــد برای من چیـــز دیگری 
اســـت و آن را با هیچ چیز عـــوض نمی کنـــم. این روزها 
وقتی به قدیـــم فکر می کنـــم حالم خوب می شـــود. با 
اینکه شـــرایط اقتصادی خوب نیست و به مردم سخت 
می گـــذرد اما عیـــد و دیـــد و بازدیـــدش، دورهمی ها و 

تکرار رســـم و رســـومات اتفاق خوبی است.
 چه آرزویی برای تحویل سال امسال داری؟

شـــاید این حـــرف من کلیشـــه ای باشـــد امـــا واقعیت 
است؛ حالا که مردم حالشـــان خوب نیست امیدوارم 
شـــرایط اقتصـــادی رو بـــه بهبـــودی بـــرود و مـــردم را 
خوشـــحال ببینم. امیدوارم ســـال آینـــده خنده روی 

نشـــود. کم  مـــردم  لب های 

والیبال در خون 
پسرم است

امیدوارم تیم ملی 
به المپیک صعود 

کند

پائز به عنوان 
دستیار، رزومه 
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